

《单词百科:predicts是什么意思?predicts怎么发音?predicts的解释和用法》

英语单词predicts是什么意思?predicts怎么读?predicts怎么发音?简答网为您整理了predicts的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



predicts怎么读

predicts的读音:[pri dikts]

predicts的意思

1、v.预言，预测，预示(predict的第三人称单数)；

predicts的相关词组

1、predict eclipse 预报日〔月〕食

predicts的近义词

- 1、anticipate vt.预感;预见;预料;先于...行动;
- 2、augur vt.预示, 预兆, 预言;
- 3、auspicate n.卜得吉兆而开始做某事;
- 4、bode vt.& vi.预兆, 预告;
- 5、calculate v.计算;估算;估计;预料;

predicts的双语例句

- 1、He predicts they will have, quote, "an awful lot of explaining to do".

他预计他们需要“大费周章地解释一番”，这是他的原话。

- 2、The broadcasting station predicts that it will turn cold tomorrow.

电台的预报明天天气会变冷。

- 3、He predicts a continuation of healthy profits in the current financial year.

他预计本财年能继续保持可观的利润。

- 4、Nickel factory and copper electroanalysis the factory predicts 1995 end reaches capacity.

镍厂和铜电解厂预计在1995年末达到能力。

- 5、Galactic surveys show that distant galaxies are not as evenly distributed in space as theory predicts.

对银河系的研究表明，遥远星系在太空中的分布并不像理论所预言的那样均匀。

- 6、Forrester predicts that by 2003 that figure could reach over \$ 3 trillion.

弗里斯特调查公司预言到2003年这一数字将达到3万亿美元。

- 7、More vegetation, Ripple predicts, will also shade and cool the stream.

瑞波预测，植物的增加也会为河水蔽荫降温。

- 8、This service predicts to will open all advertisement trade later on 2009.

该服务预计将于2009年早些时候开放给所有广告商.

9、The weather forecast predicts sunshine for tomorrow.

天气预报预测明天天晴.

10、Economic theory then predicts that rational individuals will overuse these resources.

经济理论预言了在这种情况下理性的个人会过度地使用这些共同资源.

11、While more than one ravens together, predicts trouble ahead.

然而很多乌鸦聚在一起, 往往预示着有麻烦了.

12、The analyst predicts, microsoft will rise finally buy quoted price.

分析师预计, 微软最终将会提高收购报价.

13、Theory thus predicts that there will be a flare of infrared radiation.

因此,理论预言会有红外辐射耀发.

14、Thealso predicts the development trend of the said mill plants.

指出了小型机组的发展方向.

15、Its water supply, the IPCC predicts, will fall 30 % below requirements.

其供水, IPCC预测, 将比需求少30%.

以上是简答网为您整理的predicts怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于predi

cts的用法、predicts的释义、

predicts的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/predicts>